
     

Declaration of Compliance 

(EU’s RoHS(Directive 2011/65/EU & EU 2015/863) 

 

圜達實業股份有限公司特此保證，全系列開關均符合歐盟 RoHS 指令（2011/65/EU & EU 2015/863)在

電氣和電子設備中使用有害物質的限制。 
We hereby certify that any raw materials of our product include components, parts, material and finished products by our 

company being delivered to our customers are in full conformity of the EU’s RoHS(Directive 2011/65/EU & EU 2015/863) 

(Restriction of the use of certain hazardous substance in electrical and electronic equipment) of the European Parliament and 

of the Council. 

 Name o f h azardou s  s ub s t an ce Th res ho l d  v al u e (ppm,mg / kg ) 

1 Cadmium(Cd) and cadmium compounds <5 ppm 

2 Lead (Pb) and lead compounds <1000 ppm 

3 Mercury (Hg) and mercury compounds    完全禁用/ forbidden 

4 Hexavalent chromium (Cr+6) compounds           完全禁用/ forbidden 

5 Polybrominated biphenyls (PBBs)  完全禁用/ forbidden 

6 Polybrominated diphenylethers (PBDEs)  完全禁用/ forbidden 

7 Bis (2-ethylhexyl) phthalate 鄰苯二甲酸二(2-

乙基己基)酯 (DEHP) 

<1000 ppm 

8 Butyl benzyl phthalate 鄰苯二甲酸丁酯苯甲

酯 (BBP) 

<1000 ppm 

9 Dibutyl phthalate 鄰苯二甲酸二丁酯 (DBP) <1000 ppm 

10 Diisobutyl phthalate 鄰苯二甲酸二異丁酯 

(DIBP) 

<1000 ppm 

本公司已經確實了解歐盟的 RoHS 指令（2011/65/EU & EU 2015/863）的管理標準，同時保證遵守其指令規定。 

Our company has identified the management standard of the EU’s RoHS(2011/65/EU& EU 2015/863) and at the same time 

guarantee to obey the item which included .  

Signature/Company: 
 
DIPTRONICS MANUFACTURING INC. 
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